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To: @minvws.nl]
Cc: el @minvws.nl]
From:

Sent: Thur 3/19/2020 2:29:01 PM

Subject: RE: Corona: GGZ MO overleg

Received: Thur 3/19/2020 2:29:02 PM

Weet jij ook wie bij VWS met PBM bezig is/zijnIEEE: VKN en NK zet hier druk op en stalkt mij op dit punt. Ik wil

het liefst een rechtstreeks contact gerealiseerd zien met een VWSér die hier echt iets (zinnigs) over kan melden dan dat ik als

onwetend tussenstation opereer.

Uit het concept-verslag van het brede overleg dat gisteren heeft plaatsgevonden heb ik het volgende kunnen halen:

)JE @ minvws.ni>

Verzonden: donderdag 19 maart 2020 15:21

@minvws.nl>; 5.1.2e )JIEEI eminvws.nl>

@minvws.nl>; 5.1.2e ) <BR @ minvws.nl>; 5.1.2e

Onderwerp: Corona: GGZ MO overleg

Net Zoom overleg gehad met de GGZ MO mensen. Onder voorzitterschapvorDeelnemers

naast verschillende collega’s van DMO en CZ: GGZ-NL, VNG, Valente, NVVP, Wij zijn MIND.

Doel deeloverleggen: snel schakelen / zien wat nodig is. Verbindingen leggen en zorgen voor zo weinig mogelijk overlap andere

deeloverleggen
Voor verslavingszorg / harm reduction niet helemaal duidelijk in welke deelgroep het het beste thuishoaort. Wellicht meerdere

overleggen? (De deeloverleggen vergaderen allemaal 2 keer per week, lijkt me te veel van het goede als we dat voor meerdere

overleggen moeten doen, dus nog even aanzien en overleggen met CZ en DMO wat het beste werkt. Ik heb aangegeven dat ik

de inventarisatie van Daan en verdere informatie van Verslavingskunde NL met ze zal delen. Dat geeft hen ook een beter beeld

waar wij mee bezig zijn. )

Er komt nog een app groepje
Verslag en actiepuntenlijst worden rondgestuurd

Verder o.a. besproken:
Quarantaineplekken voor kwetsbare groepen / daklozen.

Wat als iemand niet mee wil werken?

Medisch beroepsgeheim en AVG kunnen belemmerend werken.

Punten waar STAS reactie op wil:

1) Winterkoude regeling (gaat vriezen dit weekend) G4 afspraken dat ze dat gezamenlijk doen. Opvangplekken worden nu

ook gebruikt als quaraintaineplekken. Sportzalen en andere locaties die nu leegstaan wellicht gebruiken voor extra

quarantaineplekken voor daklozen. Je wil af van de grote slaapzalen. Iedereen die binnen wil zijn (met gas, water, licht)
zou dat moeten kunnen, los van de winterkoude regeling. Anticiperend op lockdown moeten we hier sowieso kijken naar

de mogelijkheden.
2) Bodemkwaliteit van de opvang / minimumeisen waarop je opvang kunt laten draaien. Kunnen we met richtlijn komen

over wat is minimum?
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Tot zover!


